
Grönadals Samfällighetsförening 
 
Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening, 2018-08-30 
 
Plats: Dalamadsvägen 61 – Joakim Hill 
 
Närvarande: AO - Anders Ovander, AB - Anders Bäckström, LN - Linda Nilsson,  

IP - Ingvar Petersson, JH - Joakim Hill, JO – Jim Olander, AS - Anders Stark och  
RS - Roland Svensson 

 
Vägförkortningar: SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg, MSV = Märlspiksvägen, 
SBS = Sjöbrisstigen, KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarvägen, GDV = 

Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen, MJV = Mjöviksvägen 
 
§ 1 Sammanträdet öppnades. 
  Ordförande Anders Ovander hälsade alla välkomna till mötet.  
 
§ 2 Till protokolljusterare valdes Jim Olander. 
 
§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 
 
§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde (cykelmötet) 2018-08-26 och 
förde detta till handlingarna. 
 
§ 5 Ekonomisk rapport: 

På kontot denna dag 327098 kr.  
Faktura på linjemålning på GDV samt på nya bulor har ej inkommit. Totalt c:a 16000 kr. 
Dikesklippning 12600 kr, samt arvodet till revisorerna c:a 2x600 kr ligger för utbetalning. 
Medlemsavgifterna kommer att debiteras och distribueras i månadsskiftet oktober/november och 

dessa ska vara betalda senast 30 november 2018. 
 

§ 6 Övriga rapporter: 
§ 6:1  Väglådor på DMV 68 – Beslutades att dessa lådor som är i mycket dåligt skick tas bort i 

samband med vinterväghållningen.  
 

§ 6:2  DMV 66-75 (södra grönområdet) – Här borde röjas och rensas. Beslutades att lämpliga 
åtgärdes utförs i samförstånd med närmaste grannar. JH ansvarar och samordnar. 

 
§ 6:3  DMV norra – Osäkerhet om placering av två väglådor mellan de två nya vägbulorna. 

Beslutades att dessa får stå kvar till vinterväghållningen.  
 
§ 6:4  SSV vid Myrstigen – Utrusningshindret är löst. RS lovade att fixa detta. 

Beslutades att montera varningsreflex före hindret för att uppmärksamma bilar. AB fixar. 
 

§ 6:5  GDV 67 – Beslutades att slopa väglådorna tills vidare. IP förvarar dessa. 
 

§ 6:6  GDV/MMV – Häcken är alldeles för hög. AO gör utredning med fastighetsägare.  
 

§ 6:7  Asfaltsskador (se cykelmöte 26/8) – samtliga reparationer förbereds av JO. 
   



§ 7  Vägbulor, siktröjningar och hastighetsmätningar: 
§ 7:1  Vägbulor – formellt tillstånd för dessa finns inte just nu. Föreningen ska så småningom 

ansöka om detta. Med anledning av denna diskussion kommer föreningen bjuda in 
kommunens trafikingenjör Johan Lind för frågor och inspektion av området. 

 
§ 7:2  Siktröjningar – Ska ses över under hösten. IP kollar. 
 
§ 7:3  Hastighetsmätningar – Föreningen har nu gjort mätningar under två månader på åtta ställen 

och man mäter då åt båda hållen vid varje plats. Totalt har gjorts 11600 st mätningar, 
vilket ger ett snitt på 25,3 km/tim. På nätterna får vi ett snitt på 36 km/tim. Högsta 
uppmätta hastighet är 63 km/tim. 5 st mätningar gav 55 och 21 st gav 50 km/tim.  

Vi kommer att göra analys på ytterligare mätvärden och så småningom presentera detta på 
hemsidan. Mätaren kommer kontinuerligt flyttas runt i vårt område. AB och JH ansvarar. 

 
§ 8  Kommunala bidrag: 
Dessa bidrag ska sökas hos kommunen senast 31 augusti. Berättigade vägar (ISB-vägar) hos oss är 

Ekdalavägen, Grönängsvägen, MMV, DMV-södra, SBS, MSV, HV. Vissa förutsättningar 
uppfyllas inte i vårt fall. Inga bidrag kommer därför sökas. 

 
§ 9  Vildsvinen: 
Frågan har ställts vilka möjligheter föreningen har att få bort vildsvin i vårt område. Ordföranden 

har gjort en utredning om detta som kan läsas i bilaga 1. Jakt är tillåten på föreningens 
grönområden om det sker av jägare med behörighet och tillstånd som krävs, samt att det 
sker på ett säkert sätt med fritt skottfält och kulfång. Vildsvinsjakt kommer antagligen ske 
av närliggande markägare/jaktlag under oktober. Samfälligheten styrelse har ingen avsikt 
att agera på annat sätt än att underlätta för de jägare som så önskar jaga vildsvin på 
föreningens grönområden. Sådan jakt måste då ske i enlighet med jaktlag och förordning, 
samt tillstånd från polismyndighet att jaga inom detaljplanelagt område. 

 
§ 10  Övriga ärenden:  
§ 10:1 Vägbelysningen – översyn och reparationer kommer göras under hösten. IP ansvarar. 

 
§ 10:2  Vinterväghållning – Anders Thoresson kommer sköta all hantering kring detta. 
 
§ 10:3  Meddelas att Blekingetrafikens busslinje nr.5 på morgonen är numera även en skolbuss som 

går ut till vår vändplan på Grönadalsvägen. 
 
§ 10:4  Se bilaga 2 (bifogas) på de flesta åtgärder som gjorts i vårt område under året. 
 
§ 10:5  Underhållsplanen för våra vägar finns att läsa på bilaga 3. (bifogas) 
 
§ 10:6  Diskuterades asfaltering av Segelsömmarvägen och DMV-rakan mot Mjöviksvägen. 
 
§ 10:7  Styrelsen har fått en kursinbjudan till ”Grundkurs av enskilda vägar” 11 okt 2018. 
Beslutades att anmäla Anders Stark, Linda Nilsson och Joakim Hill till denna kurs. 
 
§ 11 Nästa styrelsemöte torsdag 4 oktober 2018, kl.18.30 hos Ingvar Petersson. 
 
§ 12 Mötet avslutades. Stort tack till Joakim för kladdkaka, smarrig ruta och kaffe. 
 
 



 Anders Bäckström Anders Ovander Jim Olander
sekreterare     ordförande justeringsman 


